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Szanowny Pan 

Prezydent Miasta Poznania 

Jacek Jaśkowiak 

INTERPELACJA 

w sprawie dostosowania taboru autobusowego linii nr 170 do potrzeb pasażerów 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o wprowadzenie na kursy linii nr 170 taboru o większej pojemności ze względu 

na ogromne natężenie ruchu pasażerskiego w godzinach szczytu komunikacyjnego.  

Uzasadnienie 

Mieszkańcy Strzeszyna od kilku dni alarmują mnie o niekorzystnej zmianie w obsłudze ich dzielnicy 
komunikacją miejską. Zamiast pojazdów o standardowej wielkości klasy midi (12 metrów) od około 
dwóch tygodni na linię nr 170 kierowane są mniejsze autobusy klasy mini (8 metrów). 
 
Sytuacja ta sprawia, że w godzinach szczytu komunikacyjnego, gdzie występuje największe natężenie 
ruchu podróż staje się niekomfortowa lub wręcz… fizycznie niemożliwa. Przykładem niech będzie 
autobus startujący o godzinie 7:13 z przystanku Puszkina – już na przystanku Hezjoda ludzie nie 
mieszczą się w pojeździe i wielu z nich rezygnuje z podróży (!).  
 
Takie sytuacje tylko zniechęcają do korzystania z transportu zbiorowego, który jest przecież naszym 
podstawowym remedium na uciążliwe korki komunikacyjne. Frustracja podróżnych  narasta każdego 
dnia, w związku z czym zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o przywrócenie kursowania 
jednostek o większej pojemności (klasa midi 12 metrów).  
 

Z poważaniem 

Paweł Sowa 

Radny Miasta Poznania 


